



EXPRESS



HERE NOW

SIMPLE, FAST, AND AUTOMATED.

The Best Buy Express™ is your one-stop shop when you need a gadget on the go.

Our kiosk offers a wide variety of portable power chargers, worldwide power adapters, digital memory, computer and laptop accessories, wearable tech, as well as the latest in Bluetooth® and noise-cancelling headphones.

And don't worry about the cost of convenience, our kiosk offers the **same Best Buy® Lowest Price guarantee as our stores and at BestBuy.ca**



Headphones



Cameras



Accessories



Fitness

Ask Customer Service for directions.



EXPRESS



À PORTÉE DE MAIN

SIMPLE, RAPIDE ET AUTOMATIQUE.

Le kiosque Best Buy Express^{MC} est la solution idéale lorsque vous avez besoin d'un gadget techno pour la route. Notre kiosque offre une vaste sélection de chargeurs portables, d'adaptateurs d'alimentation pour tous les pays, de mémoire numérique, d'accessoires pour ordinateurs et portables, de techno prêt-à-porter, ainsi que des tout derniers écouteurs Bluetooth^{MD} ou à suppression du bruit.

Et vous n'aurez pas à payer un supplément pour le côté pratique, car la Garantie du prix le plus bas de **Best Buy^{MD}** est la même **qu'en magasin et sur BestBuy.ca.**



Casques d'écoute



Appareils photo



Accessoires



Produits de mise en forme

**Renseignez-vous
auprès du service à la
clientèle pour les instructions.**